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KOLLEKTIVTRANSPORT TIL BESVÆR 

I dagens politiske målsetting om eldrepolitikken blir det oppfattet som et 

hovedmål at de eldre skal bo hjemme lengre, og at de i størst mulig grad skal 

klare seg selv.  Med høyere alder er det flere som ikke lenger er i stand til å 

kjøre bil, og som for ikke å havne i isolasjon er avhengig av at gode 

transportløsninger er tilgjengelig. 

Dagens kollektive rutetilbud mellom Risøyhamn og kommunesentret Andenes 

er begrenset til 5 turer hver vei mellom kl 0615 og 2130, og mellom Andenes og 

regionsentret Sortland 3 turer hver vei i samme tidsrom.  Dette gir store 

utfordringer for de mennesker som er avhengig av offentlig transport for besøk 

av lege og tannlege, offentlige kontorer, eller kommersielle tilbud.  En annen 

faktor er at korrespondanse med andre rutemiddel som fly, båt og langdistanse 

bussruter er bortimot ikke-eksisterende.  Når en så føyer til at det ikke 

eksisterer internruter i de respektive sentrene, ser en at det å benytte buss ikke 

er hensiktsmessig for mange eldre, for ikke å si de fleste reisende! 

Vi tror ikke dette er problemer som løser seg selv, eller av de ruteselskapene 

som i dag trafikkerer regionen.  Derfor er det viktig at lokale myndigheter går 

aktivt inn og stiller krav om bedre tilbud som kan være tjenlig for alle reisende, 

også internt i de respektive sentrene, og det må arbeides for både praktiske og 

finansielle løsninger.  Gode løsninger på disse problemene kan gi flere eldre 

mulighet til å bo hjemme uten å havne i isolasjon og ensomhet, samtidig som 

det, ikke minst, kan gi en stor miljøeffekt gjennom reduksjon av privatbilismen. 
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